



质量管理体系认证证书

证书注册号: 50825Q10695R0S

兹证明

浙江赛峰电子有限公司

统一社会信用代码: 9133038232998210XD

注册地址: 乐清市白石街道凤凰村

审核地址: 浙江省乐清市白石街道凤凰工业区 26 号

质量管理体系认证符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015 标准

管理体系认证所覆盖范围

分流器的生产

技术领域代码: (IAF 19)

颁证日期: 2025 年 08 月 25 日 有效期至: 2028 年 08 月 24 日

按照认证要求, 每次监督审核时间与上次现场审核时间间隔不能超过 12 个月, 年度监督合格后证书有效;

证书在国家规定的各类行政许可、资质有效期内使用有效



中检卓越国际认证（北京）有限责任公司

中国 北京市朝阳区弘燕南一路与西燕西街交叉口西南角都富锦源A区二层A219-2 电话: 010-53682578

证书有效状态查询可扫描证书二维码或登录公司网站 www.zjccb.j.com

本证书信息可在中国国家认证认可监督管理委员会官方网站查询 www.cnca.gov.cn

本证书信息可登录 IAF 管理体系认证认可查询数据库 "IAF Certsearch" 进行查询 www.iafcertsearch.org



Quality Management System Certification

Certificate Registration No: 50825Q10695R0S

Hereby certify that

ZHEJIANG SAIFENG ELECTRONIC CO.,LTD

Unified social credit code: 9133038232998210XD

Registration Address: Fenghuang Village, Baishi Subdistrict, Yueqing City

Business Address: No. 26, Fenghuang Industrial Zone, Baishi Subdistrict, Yueqing City, Zhejiang Province

Quality Management System Certification in line with
GB/T19001-2016/ISO9001:2015 standard

Scope of Certification (IAF 19)

Production of The shunt

Date of Issue: Aug 25, 2025 Date of Expiry: Aug 24, 2028

According to the requirements of the certification, during validity period of the certificate a surveillance audit should be carried out once within each 12 months. The certification is only valid within the scope of administrative license of the certification holder.



ZhongJian ZhuoYue International Certification (Beijing) Co., Ltd.

Address: Rm A219-2, F2, Section A, Dufu Jinyuan, Southwest of the intersection of Hongyan South First Road and Hongyan West Street, Street, Chaoyang, Beijing, P.R. China. Please scan the QR code or visit www.zjccb.com to validate the authenticity of this certificate.

The details of this certificate is available on CNCA's official website www.cnca.gov.cn.

This certificate can also be verified on IAF CertSearch (www.iafcertsearch.org).